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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om salg af skins er omfattet af brugtmomsordningen? 

 

Svar 

Brugtmomsordningen er en særlig ordning for afregning af moms, der kan anvendes af 

virksomheder, der videresælger brugte varer, kunstgenstande, samlerobjekter eller antikvi-

teter. Det er en forudsætning for, at virksomheden kan anvende ordningen, at varen er 

indkøbt hos en virksomhed eller person, der ikke har haft fradragsret.  

 

Ved brugte varer forstås løsøregenstande, der kan genanvendes i den foreliggende stand 

eller efter reparation.  

 

Skins anses momsmæssigt for at være en elektronisk leveret ydelse. Dette skyldes, at der 

ved køb og salg af skins vil være tale om levering af digitaliserede produkter i almindelig-

hed.  

 

Da elektronisk leverede ydelser ikke er omfattet af brugtmomsordningen, er skins ikke 

omfattet af ordningen.   


	Spørgsmål
	Svar

